
  

 

 

 
 

 

 

 

  
   Socialdemokraterna 
   Region Blekinge 

Interpellation 
till Regionstyrelsens ordförande Lennarth Förberg (M)  

 

Angående Akut strokevård på Blekingesjukhuset i Karlshamn  
 

Akut strokevård har getts på Blekingesjukhuset i Karlshamn dygnet runt men efter 

beslutet av den borgerliga ledningen i Hälso- och sjukvårdsnämnden att stänga 

röntgen under kvällar och nätter är detta inte längre möjligt. Istället tvingas patienter 

efter kl 20 på vardagar och 19 på helger att åka till Karlskrona eller Kristianstad.  

 

I risk- och konsekvensanalysen inför beslutet i Hälso- och sjukvårdsnämnden, står 

det ”att skulle denna möjlighet ej kunna erbjudas i Karlshamn medför detta med 

mycket hög sannolikhet att sämre vård ges med högre morbiditet som direkt följd då 

tiden till eventuellt aktiv behandling fördröjs minst 30 minuter.” Enligt analysen 

bedöms risken som ”mycket hög”.  

 

Enligt risk- och konsekvensanalysen innebär ett beslut om att stänga röntgen i 

Karlshamn allvarliga konsekvenser för sjukhuset i Karlshamn ”då det uppenbart rör 

sig om klart försämrad vård och inadekvat vård i strid mot nationella 

behandlingsriktlinjer för upp emot en tredjedel av regionens invånare”. Enligt 

riskanalysen uppfyller man inte heller Sveriges Kommuners och Regioners (SKR) 

krav på jämlik vård tillgänglig för alla på lika villkor. 

 

Den genomförda risk- och konsekvensanalysen är således tydlig i vad beslutet 

innebär i form av ökade risker för patienten och kritiken kan inte tolkas som annat 

än hård. 

 
Mot bakgrund av detta är mina frågor till Lennarth Förberg: 

Hur ser du som Regionstyrelsens ordförande på att beslutet som innebär 

försämrad strokevård vid Blekingesjukhuset i Karlshamn har tagits trots 

allvarliga varningar i risk- och konsekvensanalysen? 
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Markus Alexandersson (S) 

Ledamot Regionfullmäktige 


